
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 13. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 109
Vil ministeren forklare, hvorfor den politiske aftale indebærer, at dimensione-
rede uddannelser ikke kan komme på positivlisten? Det kan vel ikke være et
tilstrækkeligt argument, at uddannelserne er dimensionerede, hvis de samti-
dig har ledige studiepladser. F.eks. fremgår det af oplysninger fra Den Koordi-
nerede Tilmelding 2016, at der flere steder i landet var ledige studiepladser på
”mangeluddannelser” som f.eks. læreruddannelsen og datamatikeruddannel-
sen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand

1/1

Uddannelses- og Forskningsudvalget 2016-17
UFU Alm.del  Spørgsmål 109
Offentligt


